

CodeNews Issue 383 - Numéro 383 CodeNews

July 23, 2026 (original sent July 16)

Due to unforeseen launch issues, this CodeNews is being resent. Apologies for the inconvenience.

Consultation Launched on Building Code Advisory Body Section-by-Section Review

The newly established Building Code Advisory Body (BCAB), supported by the Ministry of Municipal Affairs and Housing, is launching a 30-day consultation and has released the attached [consultation paper](#) to support this work.

The BCAB is gathering input on opportunities to reduce regulatory burdens and improve Ontario's Building Code while maintaining health, safety, accessibility and performance outcomes. Stakeholders and members of the public are encouraged to review the consultation paper and participate in the consultation process.

Comments may be submitted through the [Environmental Registry of Ontario website](#) until Friday, August 14, 2026.

For questions, contact buildingcode.advisorybody@ontario.ca.

CodeNews

CodeNews provides information related to the Ontario Building Code.

[Subscribe/Unsubscribe](#)

23 juillet 2026 (Original envoyé le 16 juillet)

En raison de problèmes imprévus lors du lancement, ce CodeNews est renvoyé. Nous vous prions de nous excuser pour toutes inconveniences.

Tenue d'une consultation sur l'examen article par article mené par l'Organisme consultatif pour l'examen du Code du bâtiment

Le nouvel Organisme consultatif pour l'examen du Code du bâtiment (OCECB), avec le soutien du ministère des Affaires municipales et du Logement, entame une période de consultation de 30 jours et a publié [le document de consultation](#) ci-joint à cette fin.

L'OCECB recueille des observations sur les occasions d'alléger le fardeau réglementaire et d'améliorer le Code du bâtiment de l'Ontario tout en maintenant les critères de santé, de sécurité, d'accessibilité et de performance. Les parties prenantes et les membres du public sont invités à lire le document de consultation et à participer au processus de consultation.

Les commentaires peuvent être soumis par l'intermédiaire du [portail du Registre environnemental de l'Ontario](#) jusqu'au vendredi 14 août 2026.

Pour toute question, s'adresser à buildingcode.advisorybody@ontario.ca.

CodeNews

Ce bulletin fournit des renseignements concernant le Code du bâtiment de l'Ontario.

[S'abonner/Se désabonner](#)

